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https://www.youtube.com/watch?v=shaZuCHJ2Ks

Činnosť motoklubu je vo všeobecnosti financovaná z členských príspevkov, darov ako aj z
dotácie obce Rakúsy, ktorá nám bola poskytnutá v roku 2021 vo výške 5 000 €. V tomto roku sme
požiadali o dotáciu vo výške 8 000 € , ktorá by zahrňovala časť nákladov na úpravu trate, časť
prevádzkových nákladov na tréningy, časť nákladov na preteky a organizáciu miestnych pretekov pre
širokú pretekársku verejnosť.
Vzhľadom na skutočnosť, že ešte nebol schválený rozpočet obce Rakúsy, obec Rakúsy hospodári
podľa rozpočtového provizória a teda nemôže poskytnúť dotácie na túto a podobnú činnosť ako je
napríklad aj činnosť futbalového klubu Rakúsy, stolnotenisového klubu Rakúsy, dobrovoľného
hasičského zboru Rakúsy . . . . .

Myslíme si, že je určite v záujme poslancov obecného zastupiteľstva, ktorí schvaľujú rozpočet obce a
následne schvaľujú žiadosti o dotácie na podporu a rozvoj športu, podporu vzdelávania, výchovy a
rozvoja telesnej kultúry, rozvíjať a podporovať dané činnosti a tak šíriť do „šíreho“ sveta osvetu a
dobré meno obce Rakúsy aj týmito krásnymi aktivitami. Či sa mýlime ?

Ďakujeme.

Priaznivci športu a rozvoja telesnej kultúry.

Motoklub Rakúsy informuje

Jazdecká sezóna 2022 sa pomaly začína. Znova by sme sa radi
zúčastnili Cassovia cupu - countrycrossu, Slovenského pohára v
motokrose a niektorí jazdci sa pravdepodobne zúčastnia aj
medzinárodných pretekov v Poľsku , Českej republike a
Maďarsku. Klub má aktuálne 28 členov a z toho 11 jazdcov. V
priebehu marca 2022 sa uskutočnilo niekoľko tréningov na našej
motokrosovej trati a pre informáciu uvádzame link na video, kde
si môžete pozrieť trať ako aj jeden z tréningov.

Reakcia na neschválený rozpočet č. 2

Dňa 31.3. 2022 sa malo konať obecné zastupiteľstvo ( OZ ), na ktorom sa mal konečne schváliť
rozpočet našej obce. Chcel som byť toho prítomný, žiaľ moje pracovné povinnosti mi dovolili prísť o
16:50 a na OZ som nikoho nenašiel. Je mi ľúto, že my reprezentanti obce Rakúsy, odchádzame od
svoj ich rodín každú nedeľu reprezentovať našu obec a vy naši poslanci (p. Bjalončík, p. Vida, p.
Václav, p. Birošíková) sa po 45. minútach OZ zodvihnete a zbabelo odídete, a nie ste schopní nám
odsúhlasiť potrebné finančné prostriedky nášho myslím si, že úspešného oddielu. Preto sa pýtam,
čím, alebo ako sme Vám ublížili? Alebo je vašim záujmom ukončiť 57 ročnú tradíciu stolného tenisu
našej obce?! ! A na záver len toľko. . . Nezabúdajte na staré ľudové príslovie ,, kde sa dvaja bijú tretí
víťazí ,, , ktoré nám už klope na dvere.

Za stolnotenisový oddiel Peter Andráš

Reakcia na neschválený rozpočet č. 1
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